
Technische vragen CDA 

Onderstaand een opmerking m.b.t. en het antwoord op de gestelde vraag:
Maar er is laatst gezegd dat we gekort worden als we de OZB niet conform de richtlijnen 
indexeren 
Opmerking: 
Bovenstaande is niet gezegd. 
Er is aangegeven dat het rijk een indexatie van 7% gebruikt en dat de gemeenten de OZB met 
minimaal dat percentage dienen te laten stijgen om geen negatief effect te hebben met betrekking 
tot de korting op het gemeentefonds met betrekking tot de door het rijk berekende OZB capaciteit.
Zie onderstaande ook een knip uit de meicirculaire 2023

2 vragen
wat is de omvang van de korting als wij uitsluitend met 2% de OZB verhogen
als wij bijvoorbeeld in 2025 wel de OZB met 6% verhogen tot het gewenste niveau door het 
Rijk of daarboven is dat mogelijk of worden we dan ook weer gekort als we boven het 
indexatie niveau zitten
Antwoord:
Gezien de vraagstelling lijkt erop dat er vanuit gegaan wordt dat de korting afhankelijk is van de door 
de gemeente gerealiseerde werkelijke opbrengsten OZB.
Dit is niet zo. De korting is niet afhankelijk van wat we al dan niet werkelijk als opbrengsten 
realiseren cq begroten.
Het rijk gaat er voor hun rekentarief voor 2024 gewoon vanuit dat er een indexatie van 7% 
plaatsvindt.
Deze door het rijk gebruikte indexatie (prijsindex Nationale bestedingen) voor het volgende jaar 
wordt jaarlijks bekend gemaakt in de meicirculaire en is ieder jaar dus anders. 
Of de gemeente nu wel of niet zelf deze index toepast of een hoger of lager percentage is voor het 
rijk bij de berekening van de herverdeling (korting) niet van toepassing.
We worden niet extra of minder gekort als we zelf een hogere of lagere indexatie toepassen.


